
Oppdrettermøte 29/3-2025   
 

Sunnhetsutvalget ønsker å avholde ett uhøytidlig møte etter årsmøte 29/3-2025 i di 
samme lokalene som årsmøtet. 

 

Vi ønsker å få samlet oppdretterene for å snakke om rasen vår: 

Hvor er vi? 

Hvor vil vi?  

Hvordan kommer vi oss dit? 

Sunnhetsutvalget håper så mange som mulig vil delta og bli igjen etter årsmøte for 
å jobbe for rasen. Det blir en enkel servering. 

 

 

 

Hilsen sunnhetsutvalget                           

Anica Johannessen 

Hanne Aamodt 

Kjersti Smedstuen  

Sølvi U Nordtveit 


